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13.2.2021 20.00 MEZ: "Urobos : Project Time",  der dritte Teil aus der Trilogie "Die 
Geschichten vom Reisen" von Dževad Karahasan und Herbert Gantschacher mit Musik von 
Lukas Haselböck, Petr Pokorný, Herbert Lauermann und Arsen Dedić für das "Segment 
Europa", Martin Bauer für das "Segment Amerika", Michael Atherton für das "Segment 
Australien", Joyce Bee Tuan Kooh für das "Segment Asien" und Werner Raditschnig für den 
"Timetunnel", eine Produktion für das Singapore Arts Festival , Asiens bedeutendsten 
Festival für Kunst und Kultur zum Internationalen Welttag des Radios. 
 

 
 
13.2.2021 20.00 CET: "Urobos : Project Time",  the third part of the trilogy the "Stories of 
Voyages" by Dževad Karahasan and Herbert Gantschacher with music written by Lukas 
Haselböck, Petr Pokorný, Herbert Lauermann, and Arsen Dedić for the "Segment Europe", 
Martin Bauer for the "Segment America", Michael Atherton for the "Segment Australia", 
Joyce Bee Tuan Kooh for the "Segment Asia", and Werner Raditschnig for the "Timetunnel", 
a production for the Singapore Arts Festival , Asia's most important festival for arts and 
culture on the International World Radio Day. 
 

           
 
Das neue ARBOS-RADIO mit Musik von legendären Vorstellungen und mit Musik 
von neuen Tonträgern erstmals auf Sendung im Jahr 2021, ein Projekt der Audiothek 

 von ARBOS - Gesellschaft für Musik und Theater. 
https://www.arbos.at/arbos-radio/ 
 
The new ARBOS-RADIO with Musik of legendary performances and with music from 
new records first time on air in the year 2021, a project of the Audiothek  of 
ARBOS - Company for Music and Theatre. 
https://www.arbos.at/arbos-radio/ 
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